
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 18. února 2025 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 

 

Zúčastnili se: p. Cerovská, p. Chocová, p. Novotná, p. Suchá, p. Svobodová,  

               p. Zezulová, p. Smolka 

 

Omluveni:      PhDr. Juhásová, p. Vodák 

 

Hosté:         p. Pizinger, Mgr. Soukup  

 

 

 

Program:  

 

1) Kontrola usnesení  
2) Návrh rozpočtových změn na rok 2025 
3) Návrh rozpočtové změny na rok 2025 – DPS 
4) Návrh rozpočtové změny na rok 2025 – MZS 
5) Návrh na přijetí úvěru  
6) Zpráva o činnosti FV za II. pololetí roku 2024    
7) Organizační záležitosti, diskuse, závěr 

 

 

 

Předsedkyně finančního výboru p. Zuzana Cerovská přivítala přítomné členy FV a 

zahájila jednání. V úvodu dala hlasovat o programu jednání, program byl schválen 

všemi přítomnými členy. 

 

 

Ad 1) Kontrola usnesení: usnesení č. 14/2024, 15/2024 a 16/2024 byla splněna 

projednáním ZM dne 12.12.2024.      

 

 

Ad 2) Návrh rozpočtových změn na rok 2024 – jedná se o 2 rozpočtové změny v celkové 

výši 844 tis. Kč, které podrobně okomentoval pan starosta Pizinger. Rozpočtové 

změny budou kryty fondem rezerv. 

K rozpočtovým změnám nebyly žádné doplňující dotazy, a tak paní předsedkyně  

předložila návrh usnesení č. 1/2025, který byl schválen všemi 7-mi přítomnými 

hlasy.  

 

 

Ad 3), ad 5) Protože tyto dva body programu, konkrétně Návrh rozpočtové změny na 

rok 2025 na stavební úpravy objektu č.p. 1238 v Luční ulici v Chodově ve výši 

11 429 500,- Kč  a Návrh na přijetí úvěru v celkové výši 25 mil. Kč, spolu obsahově 

souvisí, okomentoval pan starosta členům výboru tyto dva body společně. K uvedeným 

bodům nebyly žádné připomínky ani dotazy, přečetla tedy paní Cerovská návrh 

usnesení č. 2/2025 a návrh usnesení č. 4/2025. Oba návrhy byly schváleny všemi 7-mi 

přítomnými členy.  

 

 

Ad 4) Návrh rozpočtové změny na rok 2025 na realizaci prozatímního pracoviště MZS 

v celkové výši 3,5 mil Kč okomentoval pan starosta. Několik doplňujících dotazů 

bylo zodpovězeny panem starostou a po té paní předsedkyně přečetla návrh usnesení 

č. 3/2025, které bylo přijato 6-ti hlasy, 1 člen výboru se zdržel.  

 

 

Ad 6) Zprávu o činnosti FV za II. pololetí roku 2024 dostali členové předem 

k prostudování, a protože nikdo z přítomných členů neměl k zaslanému materiálu 

doplňující dotazy, přečetla paní předsedkyně návrh usnesení č. 5/2025, který byl 

schválen opět všemi 7-mi přítomnými členy. 

 

 

 

 



Ad 7) Závěrem pan starosta členy výboru informoval o některých dopadech nového 

rozpočtového určení daní na obecní rozpočet a diskuse se vedla o probíhající   

výměně veřejného osvětlení ve městě.  

  

 

Na závěr p. Cerovská poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání finančního 

výboru.  

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Margit Műhlheimová    

 

 

 

 

 

 

 

 

Zuzana  C e r o v s k á      

předsedkyně finančního výboru 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta, místostarosta 


